
Notule vergadering  10 mei 2021 om 20:00 uur. Digitaal

1. Opening: Arnold heet iedereen welkom.
2. Vaststellen verslag 12 april 2021: notulen van vorige keer: geen op- of aanmerkingen.
1. Evaluatie:

1. sportdag: ijsjes aan iedereen uitgedeeld, dit is goed verlopen. Dinsdag 6 juli juffen- en meesterdag.
Ijsjes waren waterijsjes, dit is met allergieën wel makkelijk.

2. OV regelement concept: nog enkele puntjes op de i. Actie Jolien om tekstueel het reglement nog door te
nemen. Actie Eveline om een afspraak in te plannen met Arnold, Kim en Arjan: plan voor rekening school
en beheer.

3. Financiën
● bonnetjes inleveren: Actie allen, voor laatste bij Armel.
● Volgende week afspraak met Arjan en Armel ter overdragen van penningmeesterschap.
● Ouderbijdrage WIScollect status: 504 betaald (90%)! 63 niet betaald. Dit is in een hele korte tijd,

veel betalingen. Actie Armel om met Brenda te kijken hoe bericht naar leerkrachten kan voor
aanspreken/herinneren de ouders.

● Nieuwe penningmeester afspraak Actie Eveline en Brenda, om email contacten met Arjan op te
starten (ander email adres).

● Doppers bestellen (Armel): rood Socrates, naam kind in zwart. Actie Armel.
● Armel heeft nog 94 postzegels op rol. Wens doneren aan school.
● Daarnaast nog een kistje met geld van OV, wens om dit op bankrekening te starten en alleen

enkele briefjes van 5 euro achter te houden (ivm sinterklaas). Actie Armel om te bestellen, met
oude logo

6. Stand van zaken commissie   
● alternatieve schoolreis dag vrijdag 2 juli: 5 t/m 8 naar de Wijzend, 1 t/m 4 blauwe schuit, mobiele

kinderboerderij, Coen Willem: dansen op het plein, springkussen. Verwachting dat het 10 euro
per kind zal kosten. Dit is bij elkaar 5000 euro. Mogelijk wel wenselijk om deel vanuit de
oudervereniging bij te dragen. Mogelijk zal ouderbijdrage verhoogd moeten worden.

● meesters-/juffendag dinsdag 6 juli: ijsjes door oudervereniging.
● Buitenspelwerkgroep -begroting (Evelien): is al veel besteld, dit zal via Armel uitgevoerd worden.

Er zal geen 1 wielen aangeschaft worden, maar een extra pedalo.
● Versiercommissie: geen meldingen.
● Groep 8: dopplers, reeds besproken.
● Schoolfotograaf: hopen op mooi weer. 2 lokalen binnen de kreek waarvoor gefotografeerd.

Groepsfoto kan gemaakt worden. Geen hulp vanuit OV, niemand mag extra in school. Zelfde
fotograaf.

● Verkeerscommissie: mailtje ontvangen uit SKH/de kreek. De gemeente is star, zij zien geen
verbetermogelijkheden. Daarnaast bericht in de krant dat de school uitgebreid zal worden. Lastig
is ook om gedrag van ouders veranderd dient te worden.

o De kinderen motiveren elkaar en ouders parkeren verder van school. Dus dit zou nog iets
zijn om frequenter plaats te laten vinden.

7. Communicatie: 
● Socravaria: buitenspelspullen aangeschaft. Sponoring door oudervereniging. 1 ouder die

deel zou willen nemen. Mariska zouden willen notuleren volgend jaar. Jolien zou de
stukjes oor de socravaria willen doen. Actie Kim om stukjes voor Socravaria te schrijven.

● 25 juni socravria: Reglement, ALV afspraak.
● Uitje volgend jaar inclusief oude leden : komt later.

8. Lief en Leed (Debbie)
● zwanger ? > eind juni 2 met verlof: Rosanne en Patricia.



● Geboortes ?

● Anders? 2 collega’s hebben afscheid genomen van school: Annemarije en Tamara, beide zijn al
weg. Vanuit OV nog wel een kaartje geregeld.

9. Voorzitter en penningmeester nieuwe schooljaar

7. Nieuw schooljaar 2021/2022: laatste leden-/jaarvergadering van de OV en start Ouderraad: iets
feestelijks van maken?

1. jaarrekening door Armel.
2. ALV mogelijk op vrijdag, bij cafe bij de kreek? om er toch een feestje van te maken. Vrijdag

begin oktober.
3. Nog 1 nieuw lid nodig ivm vertrek Armel.

10. Rondvraag WTTK
- Sabine: wanneer mag het schoolplein weer gebruikt worden? Als het goed is deze week. Het plein is

afgezet ivm dat de certificaten niet in orde waren/zijn. Waarschijnlijk wordt het deze week geregeld.
- Eveline: Vraag is of er een ouder is die hekjes heeft waar de kleuters het thema de boerderij uit

kunnen voeren. Actie Debbie om te vragen in de ouder app of iemand grondbox heeft, Mariska zal het thuis
ook na vragen. Daarnaast tip: manege de Eenhoorn, of de schaapsherder van de gemeente.

14 juni nieuwe vergadering


